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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 23. februar 2021 kl. 
16.45– 19.00 (møde afviklet digitalt i Teams).kri 
 
Tilstede:  
Mette Bache, Tore Dyrberg Jessen, Nina Schøller Larsen, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, 
Jesper Kongsted, Sabrina Eifler, Sofus Ørum Lammert 9.B, Anja Camilla Jensen, Ida Baunsgaard 9.C, 
Jens Christian Neuschaeffer, Kristian Svinth Sørensen, Anja Johansen, Michael Vork og Helle 
Spanggaard. 
 
Fraværende: Bjarne Benda 
 
Sekretær: Helle Spanggaard 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af november 
     mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: 
  Referatet blev taget til efterretning. 
   
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
03. Status fra 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Hvad er status på skolen nu ift. Corona v. Kristian: 

- 0. – 4. klasse er tilbage igen – og det er 
de glade for. Enkelte børn har svært ved 
det. En klasse måtte sendes hjem før 
ferien grundet corona. Henover 
vinterferien blev en 4. klasse sendt hjem. 
Ledelsen afventer ny udmelding fra 
regeringen. 

- Siden nytår har vi kun haft 10 
forældrehenvendelser vedr. åbning. Der er 
ramt et passende kommunikationsniveau – 
og fredagsstatusbreve fastholdes derfor. 

- Teststrategi afventes. Personalet har 
allerede nu mulighed for test to gange om 
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Formandskab 
 
 
Elevråd 
 

ugen. Der tilbydes lyntest på skolen 
forestået af ungdomsskolens personale. 

- Når de store elever kommer tilbage, bliver 
der en stor logistisk opgave ift. testning, 
såfremt de ældste elever også skal testes 
og registreres. 

- Fremadrettet fokus på udskolingens trivsel 
grundet den lange hjemsendelse. 
 

Nyt dagsorden-format fremadrettet: nye krav ift. 
skolens referater på hjemmesiden. Formandsskabet 
har sagt god for en ændring. 
 
Der er et stort og godt ansøgningsfelt til souschef 
stillingen. 
 
Intet nyt. 
 
 
Elevrådsmøde for to uger siden. Der har været 
møde, hvor eleverne blev sendt tilbage til deres 
klasser for at drøfte lektier, dreng/pige roller mm. – 
derefter bliver der et opsamlende møde i elevrådet 
igen.  
 

 
Noter/referat: se ovenstående 
 
 
04. Budget 2021 

  Anette 

 
Administrativ leder Anette 
Patrunch fremlagde budget for 
2021 
 
 

   

 
Noter/referat:  
Ledelsen afventer ressourceudmeldinger fra forvaltningen. Det kommunale budget for skole, SFO og klub blev fremlagt. 
Det er svært at sætte præcise tal på, grundet de særlige forhold omkring Corona og manglende afklaringer ift. refusioner. 
Budget for undervisningsmidler kommer senere, når de enkelte fagteam har budt ind med ønsker. 
Budget 2021 blev godkendt. Ledelsen orienterer på et senere møde skolebestyrelsen omkring afsatte midler for hovedkonti 
vedr. undervisningsmidler. 
 
 
05. Regnskab 2020   Anette 
 
Noter/ referat: 
Annette fremlagde regnskab for 2020 
Skolen kommer ud med et underskud på kr. 69.000 grundet Corona. SFO kommer ud med underskud på kr.106.000 og klub 
Filippa med et overskud på kr. 41.000. Klub Huset underskud på kr. 37.000. 
 
Skolebestyrelsen udtrykte, at det var meget flot, skolen landede så tæt på budgettet – men også interesse for, hvad der er 
blevet skåret fra i et Corona år. Drøftelse heraf.  
 
Opmærksomhed på et forhøjet vikarforbrug på SFO grundet større forbrug grundet klasseorganisering ift. Corona.  
 
06. Vision2030  Debat og rammesætning  
 
Se referatet fra sidste møde ift. input. 
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Efter en længere debat stod det tydeligt, at det er svært at producere fælles svar i et møde med online format. Det blev 
derfor besluttet, at alle skolebestyrelsesmedlemmer skriver input til formandsskabet i kommende weekend. Helle 
Spanggaard udsender torsdag format hertil. Formandsskabet mødes i næste uge og laver et fælles skriv til kommunen. 
Debat. 
Helle Spanggaard rundsender skema – alle skriver ind og formandsskabet laver endeligt svar til kommunen. 
 
 
07. Eventuelt 
 

   

Noter/referat:  
- Kommunikationspolitik skal på skolens hjemmeside. 
- Arbejdsgruppe vedr. skolefoto mødes snart. 
- Projektgruppen vedr. fundraising afsender projektansøgning til Novo Nordisk Fonden. 
- Skolelederinput vedr. skolernes arbejde med at bryde den sociale arv på næste møde. Anja Jensen sender link ud. 

 
 


